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Spørgsmål 

Vil ministeren redegøre for, hvorfor afgifterne på henholdsvis biocider og pesticider regu-

leres forskelligt? 

 

Svar 

Jeg har indhentet nedenstående svar fra Miljø- og Fødevareministeriet, som jeg henholder 

mig til. 

 

”Der er i øjeblikket ikke tilstrækkelig viden til at differentiere afgiften for biocider efter 

sundheds- og miljøkriterier efter samme model som afgiften for pesticider. Afgiften på 

biocider er derfor fastsat som en værdiafgift, dvs. en afgift beregnet ud fra prisen på bio-

cidproduktet, ligesom det var tilfældet med afgiften på pesticider, inden denne blev om-

lagt til en differentieret belastningsafgift med virkning fra 1. juli 2013.” 
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